
PROTOKÓŁ NR XIV/2016 Z XIV SESJI RADY MIASTA LUBARTÓW W DNIU 23 
LUTEGO 2016 ROKU W SALI OBRAD URZĘDU MIASTA LUBARTÓW UL. JANA 
PAWŁA II 12 
Interpelacje i zapytania radnych 
 
Radny JERZY TRACZ  
 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panowie Burmistrzowie, obecni goście oraz media. 
Szanowny Panie Burmistrzu ja mam do Pana pytanie ile jeszcze pozostało do wykupienia 
działek przy ul. Łąkowej pod kątem budowy chodnika przy tej ulicy? I czy jest zabezpieczona 
odpowiednia kwota pieniążków ewentualnie na wykup tych działek? Dziękuję bardzo. 
 
BURMISTRZ  
 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, wspólnie z Panem Burmistrzem 
Szumcem postaramy się odpowiedzieć maksymalnie, skrupulatnie, wyczerpująco na Państwa 
zapytania i sugestie, bo też i takie dzisiaj się pojawiały. Jeśli chodzi o zapytanie Pana radnego 
Tracza to chce powiedzieć, że w ciągu całego pasa drogowego ul. Łąkowej tam gdzie jest 29 
potrzebny chodnik mamy, jeśli dobrze pamiętam 23 działki niepozyskane jeszcze, w tym 
kilka jest o nieuregulowanym stanie prawnym. Taka ilość jest jeszcze do pozyskana.  


